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ADMISSION CALENDAR FOR NON-EU CANDIDATES FOR THE ACADEMIC YEAR 2025-2026
CALENDRIER D'ADMISSION DES CANDIDATS NON-EUROPEENS POUR L'ANNEE
ACADEMIQUE 2025-2026

File submission and payment of the processing fee

07.04 -08.05.2025 Dépobt des dossiers + paiement des frais de traitement de

dossier

Checking files and file processing fee payment* /

07.04 - 14.05.2025 Vérification des dossiers et paiement des frais de traitement de
dossier*
Language interview for English/French language programmes /
07.04 - 13.05.2025 Examen linguistique pour les programmes en anglais et en
francais

Establishing the list of eligible candidates /
14.05.2025 Etablissement de la liste des candidats éligibles
14.05.2025; 16:00

Provisionary list / Liste

Announcement of the list of eligible candidates /
Publication de la liste des candidats éligibles

proviso ire
14-16.05.2025; 08:00 Appeals/ Contestations
16.05.2025; 16:00 Final list/ Liste finale

Submission to the Ministry of Education of the files of selected
candidates /
Soumission au ministére de I'éducation des dossiers des
candidats sélectionnés

19-20.05.2025

*The file will be disregarded without processing fee payment (100 euro) within the deadline / Le dossier
sera rejeté si le_paiement frais de traitement de dossier (100 euro) n'est pas effectué dans le délai
indiqué.

The subsequent stages of admission of non-EU candidates (sending letters of acceptance to
candidates and seat confirmation by payment of the tuition and processing fees) will be carried
out depending on the duration of the evaluation of the files by the Ministry of Education, and the
information will be updated continuously on the admissions website. /

Les étapes ultérieures de l'admission des candidats non européens (envoi des lettres
d'acceptation aux candidats et confirmation des places par le paiement des frais de scolarité et
de traitement du dossier) seront réalisées en fonction de la durée de I'évaluation des dossiers par le
Ministére de I'Education et les informations seront mises a jour réguli@rement sur le site internet des

admissions.
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